

# Referat fra bestyrelsesmødet d. 16/11-2023

## Deltagere

Finn, Jørgen, Jan og Carsten

## Afbud

Bjarne

## Dagsorden

1. Valg af referent
2. Bemærkninger/status sidste mødereferat
3. Meddelelser - nye og afgangende medlemmer
4. Vores nye medlemmer. Herunder introduktion, kontaktperson og navneskilte.
5. Mikrofon og højttaler
6. Status for rekruttering og synliggørelse via internet
7. Mobil telefon billeder - sær status eller blot en anden type kamera?
8. Konkurrence status
9. Indskærping af regler for vin og kørepenge.
10. Skal vi forsøge at sælge/donere vores gamle lysanlæg?
11. Eventuelt
12. Næste møde

## Referat

### 1. Valg af referent

Carsten

### 2. Bemærkninger/status sidste mødereferat

Carsten manglede at beskrive hvordan vi udbetaler kilometerpenge  
Finn kontakter Bjarne om hvordan vi bedst følger op på Cafégrupperne  
Jan opfordre til yderligere oprydning i klublokalet - Finn ser på det.

### 3. Meddelelser - nye og afgangende medlemmer

Vi har fået 6 nye medlemmer samt nogle udmeldinger så vi ligger på 33 medlemmer

### 4. Vores nye medlemmer. Herunder introduktion, kontaktperson og navneskilte

Jan vil fremover rundsende navne på kontaktpersonerne for nye medlemmer, til bestyrelsen.  
Navneskilte virker til at være en god ide. Jørgen undersøger hvilke muligheder der er.

### 5. Mikrofon og højttaler

Jørgen undersøger mulighederne og kommer med et oplæg til næste bestyrelsesmøde.

### 6. Status for rekruttering og synliggørelse via internet

Vi har som så vidt vi ved, ikke i fået nye medlemmer ved at de har set os på Instagram. Finn taler med John om hvordan det går med opgaven, at holde gang i Instagram.

### 7. Mobil telefon billeder - sær status eller blot en anden type kamera?

Bestyrelsens holdning er at mobiltelefon kamera ligeværdigt med alle andre typer af kameraer, og skal derfor ikke have særstatus.

### 8. Konkurrence status

Vi skal så småt begynde at forberede vores Region Nord Digital-2 arrangement d. 21/3-24. Vi har derfor behov for at vide

lidt mere om lokalet i Virum hallen bl.a. kan vi komme til at brygge kaffe. Vi skal også have afklaret hvem der stiller stole op. Hvornår har vi lokalet fra og til.

Jan sender kontaktinfo for kontakt personen for Virumhallen til bestyrelsen. Carsten kontakter i første omgang kontaktpersonen.

#### **9. Indskærping af regler for vin og kørepenge.**

Carsten skriver kørepenge info som tidligere aftalt og sender til bestyrelsen  
Finn skriver til cafegrupperne om reglerne for betaling med vin.

#### **10. Skal vi forsøge at sælge/donere vores gamle lysanlæg?**

Finn m.fl. vil samle det gamle lysanlæg og vil tilbyde det gratis til medlemmerne eller Jørgen vil kontakte skolen om de er interesseret. Ellers vil Finn sætte det salg på DBA. Vi følger på næste møde.

#### **11. Eventuelt**

Vi har fået besøg fra en repræsentant fra kommunenes fritidskontor. Der er et referat på vej fra repræsentanten som Jan følger op på.

Alarm systemet er nu stabiliseret så vi vil have mulighed for at afvikle møderne som i gamle dage 19:30-21:30. Vil vil undersøge om dette stadig er interessant.

Vi har fået et spørgsmål om vi holder julefrokost. Vi holder ikke en julefrokost, men en juleafslutning for medlemmerne den sidste mødeaften inden jul.

Vi har fået et spørgsmål om vi opretter en køb og salg side på vores hjemmeside. Vi har for øjeblikket ingen planer om at oprette en sådan, men medlemmerne er altid velkomne til at rundsende en mail blandt de øvrige medlemmer hvis man har noget til salg.

Vi vil slå et slag for hjemmesiden på et af de kommende klubaftner og skrive om at referatet er lagt ud efter vores bestyrelsesmøder.

#### **12. Næste møde**

16/1 kl. 17 i klubben

27/2 kl. 17 i klubben om RN D2 og generalforsamling (GF holdes d. 23/4)